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Írásbeli választ igényl ő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Javaslat az adófizetők 1%-os felajánlásaink felhasználására ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ahogy arról már tájékoztattam Önt, 2011 . április 27-én a Fenntartható fejlődés bizottsága
parlagfű témájában ülésezett, melyen elhangzott tájékoztatók, hozzászólások után a résztvev ők
számos megállapítást tettek és több kezdeményezéssel éltek . Személy szerint én is több javaslattal
éltem, mint például, hogy az adófizetők egy százalékos felajánlását ne az állami költségvetés
megvágásának fedezésére fordítsák, hanem a parlagfű elleni védekezésre, a probléma ténylege s
megoldására.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

A minisztérium a bizottsági ülésen elhangzott javaslatot beépítette-e az adófizet ők
felajánlásainak felhasználására készített intézkedési tervbe ?
Elkészült-e a szóban forgó intézkedési terv? Ha igen, kérem tájékoztasson anna k
tartalmáról .

Kérem Miniszter Urat, hogy az intézkedési tervet a lehet ő legrövidebb időn belül fogadják el ,
hiszen lassan itt a parlagfű szezon, és minden elvesztegetett nappal egyre kisebb az esély, hogy
hatékonyan fel tudjuk venni a küzdelmet a parlagfűvel szemben .
Továbbá kérem Miniszter Urat, hogy írásbeli kérdésemre vonatkozó válaszát legkésőbb május 23-ig
szíveskedjen megküldeni részemre, hogy annak tartalmát a bizottsági ülést megel őzően
megismerhessem .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 11 .
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